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Z á p i s 

 

z 20. jednání Výboru pro hospodářskou spolupráci a pracovní příležitosti 

Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 6. května od 15:00 hodin v sále Jana Letzela N2.906 v budově Krajského úřadu 

Královéhradeckého kraje, Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245 

 

Přítomni:  Jana Berkovcová, Miroslav Adámek, Jaroslava Blažková, Martin Hanousek, Jan 

Janeček, Kateřina Jelínková, Petr Lanta, Miloslav Nejedlý, Jiří Pechar, Lucie 

Potůčková, Jiří Říha, Jiří Škop, Miroslav Vlasák 

Omluveni:  Jan Jiřička, Jiří Kálal (dlouhodobě omluven)  

Nepřítomni: 

Tajemník: Jindra Smejkalová  

Přizváni:  Mgr. Martina Berdychová (omluvena), PaedDr. Markéta Stuchlíková (omluvena), 

Mgr. Ivana Kudrnáčová (omluvena), RNDr. Jiří Ort, Ing. Petra Teplá (omluvena), 

Mgr. Martin Horák  

 

  

 

Program jednání:  

 

1. Zahájení, schválení závazného programu jednání, volba ověřovatele zápisu  

Mgr. Jana Berkovcová - předsedkyně výboru 

2. Činnost Národního pedagogického institutu České republiky – projekty OP VVV (Operační program Výzkum, 

vývoj a vzdělávání) a projekty OPZ (Operační program Zaměstnanost) 

Mgr. Jana Berkovcová - předsedkyně výboru 

3. Novinky k aktuální situaci ve školství 

RNDr. Jiří Ort -  vedoucí oddělení středního a speciálního vzdělávání odboru školství, KÚ KHK 

4. Poskytnutí dotace na individuální účel 

Ing. Petra Teplá – ekonomka odboru kanceláře hejtmana, KÚ KHK 

5. Různé, diskuze, závěr 
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K bodu 1 

Zahájení, schválení závazného programu jednání a volba ověřovatele zápisu  

Mgr. Jana Berkovcová – předsedkyně výboru 

Jednání Výboru pro hospodářskou spolupráci a pracovní příležitosti Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje (dále též jen „výbor“) v 15:05 hodin zahájila a řídila předsedkyně výboru, 

Mgr. Jana Berkovcová. Přivítala přítomné členy a hosty a konstatovala, že výbor je usnášení 

schopný; přítomno bylo 12 členů. Nepřítomní členové a hosté se z jednání omluvili z naléhavých 

pracovních, zdravotních či rodinných důvodů; Jiří Škop avizoval možné zpoždění v důsledku řešení 

naléhavé krizové situace v Polici nad Metují.  

 

Předsedkyně výboru se dotázala přítomných, zda se některý z nich ujme postu ověřovatele zápisu; 

paní Jaroslava Blažková se dobrovolně ujala této funkce.  

 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 

 

Hlasování: Pro:     12 

Proti:       0 

Zdržel se:     0 

 

USNESENÍ VHSPP/20/84/2020 

Výbor pro hospodářskou spolupráci a pracovní příležitosti Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. schvaluje 

 jako ověřovatelku zápisu paní Jaroslavu Blažkovou 

 

 

Předsedkyně seznámila členy výboru s programem jednání: 

1. Zahájení, schválení závazného programu jednání, volba ověřovatele zápisu  

2. Činnost Národního pedagogického institutu České republiky – projekty OP VVV (Operační 

program Výzkum, vývoj a vzdělávání) a projekty OPZ (Operační program Zaměstnanost) 

3. Novinky k aktuální situaci ve školství 

4. Poskytnutí dotace na individuální účel 

5. Různé, diskuze, závěr 

 

Předsedkyně výboru dále uvedla, že je dodatečně navrhován k zařazení do programu bod 

„Informace k Územní studii specifické oblasti Broumovsko“. 

Na jednání se bohužel nepodařilo zajistit přítomnost zástupců oddělení územního plánování 

odboru územního plánování a stavebního řádu KÚ KHK k prezentaci Územní studie specifické 

oblasti Broumovsko (http://www.kr-kralovehradecky.cz/cz/rozvoj-kraje/uzemni-

http://www.kr-kralovehradecky.cz/cz/rozvoj-kraje/uzemni-planovani/uzemni-studie/ghsrhrthrt-317065/
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planovani/uzemni-studie/ghsrhrthrt-317065/ ), nicméně díky iniciativě Jiřího Škopa, místostarosty 

města Police nad Metují, který stál u zrodu této strategie, bylo možné zajistit členům poskytnutí 

zajímavých informací týkající se daného regionu i vytvořené strategie z úhlu pohledu zástupců 

zainteresovaných měst a obcí. Za snahu vyjít vstříc požadavkům členům výboru i ochotu aktivně se 

zapojit do činnosti výboru mu samozřejmě patří poděkování. Oddělení územního plánování 

odboru územního plánování a stavebního řádu KÚ KHK patří poděkování za poskytnutí souhrnné 

prezentace k danému tématu; prezentace byla členům výboru v předstihu rozeslána.  

 

Předsedkyně vyzvala přítomné členy k případnému dalšímu doplnění. Nebyl podán návrh na 

doplnění programu.  

 

V průběhu projednávání tohoto bodu se dostavil Jiří Škop; jeho zanedbatelné zpoždění bylo 

způsobeno řešením krizové situace v místě hlavní pracovní působnosti. 

 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 

 

Hlasování: Pro:     13 

Proti:       0 

Zdržel se:     0 

 

 

USNESENÍ VHSPP/20/85/2020 

Výbor pro hospodářskou spolupráci a pracovní příležitosti Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. schvaluje 

 program jednání: 

1. Zahájení, schválení závazného programu jednání, volba ověřovatele zápisu  

2. Činnost Národního pedagogického institutu České republiky – projekty OP VVV 

(Operační program Výzkum, vývoj a vzdělávání) a projekty OPZ (Operační program 

Zaměstnanost) 

3. Novinky k aktuální situaci ve školství 

4. Poskytnutí dotace na individuální účel 

5. Informace k Územní studii specifické oblasti Broumovsko 

6. Různé, diskuze, závěr 

 

 

 

  

http://www.kr-kralovehradecky.cz/cz/rozvoj-kraje/uzemni-planovani/uzemni-studie/ghsrhrthrt-317065/
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K bodu 2 

Činnost Národního pedagogického institutu České republiky – projekty OP VVV (Operační 

program Výzkum, vývoj a vzdělávání) a projekty OPZ (Operační program Zaměstnanost) 

 

Mgr. Jana Berkovcová - předsedkyně výboru 

Předsedkyně představila členům výboru zejména projektové činnosti Národního pedagogického 

institutu České republiky (NPI ČR), který vznikl v lednu 2020 spojením Národního ústavu pro 

vzdělávání (NÚV) a Národního institutu dalšího vzdělávání (NIDV). Nově vzniklá organizace je 

školským vzdělávacím, metodickým, výzkumným, odborným a poradenským zařízením, které se 

soustředí na tvorbu a úpravu kurikula a kurikulárních dokumentů, aktualizaci a revizi RVP, 

poradenství a metodickou pomoc školám i pedagogickým pracovníkům, strategické plánování 

a řízení škol, realizaci kvalifikačních studií, podporu cíleného dalšího vzdělávání pedagogických 

pracovníků, správu Národní soustavy kvalifikací, problematiku digitálního vzdělávání, kyberšikany, 

gramotností, inkluze, dále pak na práci s talentovanými a nadanými, na organizaci soutěží 

a přehlídek apod.  

V současné době je realizováno, případně úspěšně zakončováno, celkem 11 projektů: 

 Podpora společného vzdělávání v pedagogické praxi (APIV B) 

 Strategické řízení a plánování ve školách a v územích (SRP) 

 Systém podpory profesního rozvoje učitelů a ředitelů (SYPO) 

 Propojování formálního a neformálního vzdělávání včetně zájmového (FNV) 

 Kvalita-Inkluze-Poradenství-Rozvoj (KIPR) 

 Mistrovská zkouška systém (MiZk) 

 Modernizace odborného vzdělávání (MOV) 

 Podpora budování kapacit pro rozvoj základních pre/gramotností v předškolním 

a základním vzdělávání - Podpora práce učitelů (PPUČ) 

 Podpora krajského akčního plánování (P-KAP) 

 Společné vzdělávání a podpora škol krok za krokem. Implementace Akčního plánu 

inkluzivního vzdělávání – metodická podpora (APIV A) 

 Systémové prostředí k prohlubování kompetencí (UpSkilling) 

Jedním z nejdůležitějších projektů realizovaných původně NIDV je projekt Systém podpory 

profesního rozvoje učitelů a ředitelů (SYPO), který směřuje ke vzniku a podpoře činnosti 

metodických kabinetů jednotlivých předmětů fungujících na krajské i národní úrovni na základě 

obousměrné propustnosti (shora dolů – zezdola nahoru). 

Za jeden z nejzajímavějších projektů lze považovat projekt Mistrovská zkouška systém (MiZk), který 

je věnován tvorbě systému mistrovské zkoušky a standardů mistrovských kvalifikací prokazujícím 

řemeslné mistrovství, čímž by měl do budoucna přispět ke zvýšení kvality dalšího vzdělávání 

v oblasti řemesel. V rámci předávaných informací i také 5 hlavních principů MiZk; za stěžejní výrok 

https://projekty.nidv.cz/projekt-apiv
https://projekty.nidv.cz/projekt-apiv
https://projekty.nidv.cz/strategicke-rizeni
https://projekty.nidv.cz/strategicke-rizeni
https://projekty.nidv.cz/sypo
https://projekty.nidv.cz/sypo
https://projekty.nidv.cz/projekty/aktualni-projekty-esif/306-propojovani-formalniho-a-neformalniho-vzdelavani-vcetne-zajmoveho
http://www.nuv.cz/kipr
http://www.nuv.cz/kipr
http://www.nuv.cz/projekty/mizk
http://www.nuv.cz/projekty/mizk
http://www.nuv.cz/projekty/mizk
http://www.nuv.cz/projekty/mov
http://www.nuv.cz/projekty/mov
http://www.nuv.cz/projekty/ppuc
http://www.nuv.cz/projekty/ppuc
http://www.nuv.cz/projekty/ppuc
http://www.nuv.cz/projekty/ppuc
http://www.nuv.cz/p-kap
http://www.nuv.cz/projekty/apiva
http://www.nuv.cz/projekty/apiva
http://www.nuv.cz/projekty/up
http://www.nuv.cz/projekty/up
http://www.nuv.cz/projekty/up
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lze považovat například ten, že mistrovská zkouška je součástí dalšího vzdělávání a také ten, že 

základní profil mistra je tvořen návrhem a vytvořením mistrovského díla, uměním řídit práce 

v rozsahu celého oboru (včetně teoretických znalostí) a v neposlední řadě i schopnost vést zakázku 

a pracovní kolektiv. Vzhledem k nyní platné legislativě však není možné, aby na tento projekt 

navázala plánovaná realizace projektu Mistrovská zkouška – realizace, neboť mistrovská zkouška 

doposud není zakotvena v naší legislativě. 

Neméně důležitým projektem se jeví projekt Modernizace odborného vzdělávání (MOV), který cílí 

na provázání ŠVP s kvalifikacemi NSK, podporu praktického vyučování, míněno odborného výcviku 

a odborné praxe, prohloubení spolupráce mezi zaměstnavateli a školami. V rámci projektu je 

vytvořena i-metodika, konkrétně Elektronická knihovna metodických textů vedoucích 

k modernizaci odborného vzdělávání a produkt Portfolio dovedností žáka s informacemi 

o dovednostech žáka získaných v rámci odborného výcviku nebo odborné praxe. Konečnými 

výstupy projektu jsou návodné materiály pro tvorbu celomodulárně koncipovaných ŠVP a plán 

spolupráce škol a zaměstnavatelů. 

V loňském roce byl zahájen projekt Systémové prostředí k prohlubování kompetencí (UpSkilling), 

jehož cílem je podpořit a doplnit systémové prvky zvyšující kompetence dospělých v rámci dalšího 

vzdělávání a optimalizovat sít autorizovaných osob oprávněných organizovat a provádět zkoušky 

profesních kvalifikací. V rámci tohoto projektu je plánováno vybudování sítě krajských 

koordinátorů a platforem, které budou propojovat a podporovat cílové skupiny v rámci systému 

dalšího vzdělávání dospělých (úřady práce a jejich klienti, zaměstnavatelé a jejich zaměstnanci, 

školy a vzdělávací zařízení apod.). 

 

V průběhu hlasování nebyl přítomen jeden ze členů, který krátkodobě opustil jednací místnost. 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 

Hlasování: Pro:   12 

Proti:     0 

Zdržel se:   0 

 

USNESENÍ VHSPP/20/86/2020 

 

Výbor pro hospodářskou spolupráci a pracovní příležitosti Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. bere na vědomí 

 informace o činnosti Národního pedagogického institutu České republiky – projekty OP VVV 

(Operační program Výzkum, vývoj a vzdělávání) a projekty OPZ (Operační program 

Zaměstnanost) 
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K bodu 3 

Novinky k aktuální situaci ve školství 

 

RNDr. Jiří Ort -  vedoucí oddělení středního a speciálního vzdělávání odboru školství, KÚ KHK 
 

Předsedkyně výboru předala slovo RNDr. Jiřímu Ortovi, aby podal aktuální informace z oblasti 

školství k 6. 5. 2020, neboť k tomuto datu bylo ze strany MŠMT uvolněno několik zásadních 

informací. RNDr. Jiří Ort se nejprve věnoval harmonogramu uvolňování ve školách a školských 

zařízeních, zdůraznil možnost nástupu do škol žáků 9. ročníků základních škol výhradně za účelem 

přípravy na přijímací zkoušky na střední školy a žáků závěrečných ročníků středních škol, 

konzervatoří a vyšších odborných škol za účelem přípravy na maturitní či závěrečné zkoušky 

a absolutoriím od 11. 5. 2020; dále pak možnost osobní přítomnosti žáků 1. stupně základních škol 

ve školách od 25. 5. 2020. V této souvislosti rovněž zmínil opatření, která je nezbytné ve školách 

a školských zařízeních dodržovat. Pohovořil o způsobu hodnocení výsledků vzdělávání žáků 

ve druhém pololetí školního roku 2019/2020, které bude tvořeno primárně z podkladů pro 

hodnocení získaných během druhého pololetí v době, kdy byl žák přítomen ve škole a pouze 

podpůrně z podkladů získaných při vzdělávání na dálku v průběhu druhého pololetí a podpůrně 

rovněž z hodnocení výsledků za první pololetí tohoto školního roku, přičemž na vysvědčení 

za druhé pololetí školního roku 2019/2020 žáka střední školy nebo konzervatoře, který se přihlásil 

na jarní zkušební období roku 2020 k maturitní zkoušce nebo koná závěrečnou zkoušku, žák nesmí 

být hodnocen stupněm "5 - nedostatečný" nebo slovem "nehodnocen", nebo ekvivalentním 

slovním hodnocením. V souvislosti s konáním maturitních a závěrečných zkoušek zmínil nově 

schválený Zákon č. 135/2020, o zvláštních pravidlech pro přijímání k některým druhům vzdělávání 

a k jejich ukončování ve školním roce 2019/2020, podal informace k harmonogramu a konání jak 

přijímacích zkoušek, tak i maturitních a závěrečných zkoušek. Upozornil na to, že v rámci 

přijímacího řízení tentokrát nebude možné přijímat žáky v autoremeduře, bude moci být vydáno 

pouze nové rozhodnutí; zápisové lístky bude nutné po oznámení výsledku odevzdat ve lhůtě do 23. 

6. 2020. Dále uvedl, že maturitní zkoušky se budou konat, nicméně písemné práce z českého 

a cizího jazyka konány nebudou. A na závěr shrnul, jakým způsobem kraj distribuoval ochranné 

pomůcky a materiály (štíty, jednorázové rukavice, dezinfekci apod.) a jakým způsobem se školy 

a školská zařízení mohly zapojit do výroby osobních ochranných pomůcek. Stručně rovněž 

informoval o podpoře vzdálené výuky (Microsoft Teams, Google Clasroom, Jitsi Meet) 

a zkušenostech s takovouto formou vzdělávání a také o situaci v dětských domovech, do kterých 

bylo poskytnuto celkem 187 notebooků.  

 

Na dotaz členů výboru bylo upřesněno, že digitální pohotovost byla ze strany kraje poskytována 

zejména v prvopočátcích najíždění na vzdálenou výuku, kdy se jednalo o prvotní zásadní informace 

a rady, jak výuku realizovat; v současné době se již odbor školství soustředí na cílenou odbornou 

metodickou a poradenskou činnost, jak lépe a efektivněji pracovat např. v prostředí Google 

Classroom a Microsoft Teams. 
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Členové výboru diskutovali nad odezvou k dálkovému vzdělávání, která je velmi rozmanitá 

s ohledem na technické vybavení v rodinách a samozřejmě i počtu a věku vzdělávaných dětí, 

přičemž rozdíly jsou mnohdy velmi markantní.  

Podpoře a šetření efektivity vzdáleného vzdělávání se věnuje rovněž NPI ČR a ČŠI.  

 

Na konci diskuze z pracovních důvodů jednání opustil Jiří Pechar. 

 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 

Hlasování: Pro:  12 

Proti:     0 

Zdržel se:   0 

 

USNESENÍ VHSPP/20/87/2020 

 

Výbor pro hospodářskou spolupráci a pracovní příležitosti Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. bere na vědomí 

 informace k aktuální situaci ve školství 

 

 

 

K bodu 4 

Poskytnutí dotace na individuální účel 

Mgr. Jana Berkovcová – předsedkyně výboru 

 

Předsedkyně výboru omluvila Ing. Petru Teplou, která se ze zdravotních důvodů nemohla dostavit. 

Stručně představila návrh projektové žádosti z oblasti vzdělávání, jejíž finanční požadavek 

nepřevyšuje 200 000,00 Kč, přičemž předkládaná žádost o poskytnutí dotace na individuální účel 

bude projednávána Radou Královéhradeckého kraje a následně Zastupitelstvem 

Královéhradeckého kraje.  
 

Cílem projektu je zvýšení ochrany osob ve školách formou takticko-bezpečnostního projektu, který 

zahrnuje teoretickou a praktickou část a bude realizován v rozmezí 3 dnů (16 hodin) přímo 

situovaný v Městském gymnáziu a SOŠ v Úpici. Projekt umožní nácvik modelových situací týkajících 

se rozličných variant útoků na tzv. měkké cíle, nácvik pravidel chování žáků a pedagogického 

personálu v krizové situaci, nácvik bezpečnostních reakcí a opatření v případě útoku na školu či 

školské  zařízení apod. Realizace projektu s ohledem na aktuálně vyhlášený nouzový stav bude 

adekvátně posunuta; nyní nelze s přesností určit na jaké období.  

 

Členové výboru ocenili zajímavost a důležitost námětu, potažmo cíle projektu. Nicméně vzhledem 

k nedostatečně konkretizovanému způsobu realizace vzali tuto žádost pouze na vědomí, bez 

vydání doporučujícího či nedoporučujícího stanoviska ke schválení v zastupitelstvu kraje.  
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Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 

Hlasování: Pro:  12 

Proti:     0 

Zdržel se:   0 

 

USNESENÍ VHSPP/20/88/2020 

 

Výbor pro hospodářskou spolupráci a pracovní příležitosti Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. bere na vědomí 

 předloženou žádost o poskytnutí dotace na individuální účel, která by byla hrazena z kapitoly 

18 – zastupitelstvo kraje na rok 2020 

 

 

 

K bodu 5 

Informace k Územní studii specifické oblasti Broumovsko 

Mgr. Jiří Škop – člen výboru 

 

Předsedkyně předala slovo Jiřímu Škopovi.  

Na jednání se bohužel nepodařilo zajistit přítomnost zástupců oddělení územního plánování 

odboru územního plánování a stavebního řádu KÚ KHK k prezentaci Územní studie specifické 

oblasti Broumovsko (http://www.kr-kralovehradecky.cz/cz/rozvoj-kraje/uzemni 

planovani/uzemni-studie/ghsrhrthrt-317065/ ), nicméně členům výboru byla poskytnuta alespoň 

souhrnná prezentace k danému tématu, která byla členům v předstihu rozeslána. 

Členové výboru, především Jiří Škop, ocenili rozsah a detailní zpracování studie, která je podkladem 

pro územní plánování v daném regionu; samozřejmě s výrazným přeshraničním dopadem. 

Nicméně je třeba zdůraznit, že ne se všemi podrobně uvedenými informacemi se zástupci 

samosprávních územních celků, spolků a sdružení vždy ztotožňují. Studie s sebou přináší velké 

množství opatření, které se váží k jednotlivým územním oblastem (obcím, městům apod.) a ke 

kterým bude třeba zpracovat zdůvodnění; v jakém rozsahu a zda budou všechna zdůvodnění 

krajem akceptována, však doposud není jisté. V rámci diskuze byla řešena také dopravní situace, 

využití a správa parkovišť a možné finanční příjmy zainteresovaných obcí a měst. 

 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 

Hlasování: Pro:  12 

Proti:     0 

Zdržel se:   0 

 

 

http://www.kr-kralovehradecky.cz/cz/rozvoj-kraje/uzemni%20planovani/uzemni-studie/ghsrhrthrt-317065/
http://www.kr-kralovehradecky.cz/cz/rozvoj-kraje/uzemni%20planovani/uzemni-studie/ghsrhrthrt-317065/
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USNESENÍ VHSPP/20/89/2020 

 

Výbor pro hospodářskou spolupráci a pracovní příležitosti Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. projednal 

 informace k Územní studii specifické oblasti Broumovsko 

II. doporučuje 

 zpracování prováděcí metodiky implementace jednotlivých opatření zanesených ve studii – pro 

potřeby územního plánování v rámci rozvoje obcí 

 

 

 

K bodu 6 

Různé, diskuze, závěr 

 

V závěru jednání se slova ujal Mgr. Martin Horák, ředitel krajské pobočky Úřadu práce ČR v Hradci 

Králové a uvedl, že nezaměstnanost v Královéhradeckém kraji se v posledních měsících drží 

přibližně na stejných číslech a doposud nejsou avizována hromadná sociální propouštění. Nicméně 

je znatelný nedostatek zahraničních pracovníků zejména v příhraničních regionech. Pro futuro se 

vzhledem k celoevropskému útlumu předpokládá nárůst v počtu nezaměstnaných.  

 

Předsedkyně výboru přítomným sdělila, že závěrečné jednání výboru jako jediné za čtyřleté období 

proběhne ve slavnostnějším duchu, a to dne 10. 6. 2020 v nedaleké restauraci MEXITA v Hradci 

Králové. Z tohoto důvodu byl předsedkyní výboru navržen časový posun tohoto jednání, a to 

v rozmezí 12:30 – 14:00 hodin, kdy je možné podávat oběd. Členové výboru se dohodli, 

že závěrečné jednání bude zahájeno ve 13:30 hodin. 

 

Další dotazy či připomínky ze strany členů nebyly vzneseny. 

Všechny body programu byly vyčerpány.  

 

Pro členy výboru bylo z minulého jednání připraveno několik výtisků publikace „Královéhradecký 

kraj v mapách“ (CIRI). 

 

 

Příští jednání výboru: 

Předsedkyně výboru na závěr zopakovala, že 21. jednání výboru pro hospodářskou spolupráci 

a pracovní příležitosti se uskuteční ve středu dne 10. 6. 2020 od 13:30 hodin v restauraci Mexita 

(Velké nám. 148, 500 03 Hradec Králové). 
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Jednání výboru pro hospodářskou spolupráci a pracovní příležitosti bylo ukončeno  

v 17:05 hodin. 

 

 

 

 

 

 

………………………………………     ……………………………………….. 

Jana Berkovcová               Jaroslava Blažková 

předsedkyně výboru       ověřovatelka zápisu 
 

Zpracovala: Jindra Smejkalová 

 

V Hradci Králové dne 13. 5. 2020 


